
Protokoll frå n Styrelsemo te i 
Svensk Bårnkirurgisk Fo rening  

230822 Ö rebro,  

Närvarande: LH, JD, AG, CMB, JN, MB, EO 

Frånvarande: AS 

Dagordning 

1. Mötets öppnande 

LH öppnade mötet 

2. Dagordning:  

a. Anmälan av övriga frågor 

Inga anmäldes 

b. Närvaro vid Appendicit-arbetsgruppens presentation under eftermiddagen 15.15?  

Beslut om att närvara 

c. Godkännande av dagordning 

Godkändes 

3. Klinikerna runt – status? 

Lund:  Första halvan av sommaren intensiv. Ont om elektivt operationsutryme. 

Andra halvan lugnt men ont om BIVA-plats. nt om OP-ssk. 

Två akademiska tjänster på halvtid från årsskiftet. Dessa finansieras av 

Regionen/Universitetssjukhuset, 50% av lönen + 100kkr/år för drift. O 

Stockholm: Brist på OP-ssk.ML är tf SC på gastrokirurgen fram till 31/12. 

Göteborg: Under sommaren fullt på avdelningen, varierande beläggning på BIVA.  

Uppsala: Tungt på bakjourssidan men sommaren har fungerat väl. Ont om avd-

ssk, bra på BIVA/OP/AN. 

4. Föregående protokoll.  

Lades till handlingarna. 

5. Kirurgveckan 2023.  

a. Översikt. Vetenskapligt program. Bästa föredrag. 

Genomgång av morgondagens program och hur poängsättningen av föredragen skall 

göras av styrelsens medlemmar. 

b. Årsmötet. Årsrapporten-ppt. Valberedningens förslag. Beslut om nya medlemmar. 

Har vi med Pins till nya medlemmar? Uppdaterad medlemslista. 

Genomgång av handlingarna inför årsmötet. 

Nya medlemmar: Björn Andersson (Lund) 

  Leila Amin (Uppsala) 

  Victoria Fröjd (Uppsala) 

  Elias Berge (Göteborg) 



Medlemslistan som skickats till SLS innehåller 116 namn medan endast 106 

medlemmar finns på listan på SKF´s kansli. Detta behöver den följande styrelsen se 

till att korrigera. 

 

c. Medlemsmiddagen.  

18.30 på restaurang A-Mano, Kungsgatan 1. 

6. Rapport: Utbildning  

a. Studierektornätverket och ST-utbildning 

Utbildningsboken skall revideras. 

b. Fortbildning. Nordiskt samarbete. Bakjoursforum. Fortbildningspolicy 

Nordiska mötet i slutet av september. Bakjoursforum har varit uppskattat och skall 

fortstt. Nästa forum 24/10 16.00, Lund ordnar kallelse. 

c. UEMS och europeiska examina 

Styrelsemöte och internationella mötet i samband med EUPSA. CMB rapporterade 

översiktligt om mötet, anteckningar/rapport från mötet skickas in senare. 

7. Rapport: NHV vård 

Extrakraniella kärlanomalier kommer att utredas och påverkar eventuellt barnkirurgin 

marginellt. I övrigt inget nytt. 

8. Rapport: Kvalitetsregister: SWEAPS, SNQ, SPOR 

SWEAPS: Inget nytt efter det att MS tagit över. 

SNQ: Inget nytt 

SPOR: Inget nytt 

9. Rapport: Vårdprogram 

Blåsextrofi kommer att presentera sitt vårdprogram under morgondagens möte på 

Kirurgveckan. 

10. Rapport: ”Riktlinjer för remittering till barnkirurgiska centra” 

Ingen input har kommit under sommaren. Bordlägges till den tillträdande styrelsen. 

11. Rapport: Ekonomi. Revisionsrapporten.   

Föreningen går plus under året. Kontona har slagits ihop till ett konto. Lägre kostnader för 

banktjänster. Endast 94 årsavgifter inbetalade från 116 medlemmar. Nästa års kassör får ta 

och se till att påminnelser skickas ut och tillsammans med sekreteraren se till att 

medlemsregistret stämmer mellan SLS och SKF. 

Diskussion om att sätta undan ca 400.000 på räntebärande konto. Därmed behålls dryga 

100.000 på ett konto för att hantera löpande kostnader. Beslut i den frågan får tas av den 

tillträdande styrelsen. 

12. Remisser och diverse förfrågningar 

a. NHV-remisser från SLS och SLF 

SLS efterfrågar en utvärdering om deras förändring i medlemsföreningar. LH kommer 

att besvara denna förfrågan då han har haft mest kontakt med dem. 

13. Styrelsemiddag från 18.30 på Kitchenette, Ågatan 3.  

 

Vid tangenterna 

/JD 


